
PROTOKOLL NR:10 VERKSAMHETSÅRET 2017, FÖRT VID 

STYRELSEMÖTE MED HÄLJARP/SAXTORP BYAFÖRENING, 2017-10-17, 

Tallstugan, KL.18.30 

 

Närvarande: Göran Wramfelt, Flemming Denne, Sune Lind, Charli Ahl Ludvigsson 

och Christian Jönsson 

  

Förhindrade: Rolf Malmsten och Sven-Olof Westman 

 

  
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens 

möte.  

 

§  2. Dagordningen 

Dagordningen har tidigare varit utskickad godkändes att arbeta efter. 

 

§ 3. Val av justerare 

Flemming Denne valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 

 

§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkänt och lades till 

handlingarna. 

 

§  5. Inkomna skrivelser 

Vi har via Sune har fått inbjudan från Arbetarrörelsens Arkiv till att 

besöka arkivets aktiviteter under Kulturnatten och Arkivens dag. 

 

Charli meddelade att vi har via vår Facebooksida fått information om 

att vad gäller Skateboardrampen, besöka Furulund som har en fin 

skatepark. 

Vidare har en man på vår Facebooksida informerat om att han har 

funderingar på att starta en skateboardklubb i Häljarp. 

 

Göran tar informationen om skatebordparken och att det finns funder-

ingar på att bilda en skateboardklubb med sig vid nästa möte med 

Torkil Strandberg. 

Charli kontaktar mannen som vill starta en skateboardklubb för att få 

till en träff med honom på ett styrelsemöte. 

 

Flemming meddelade att Johan Ritz varit i kontakt med honom 

angående Möllan i Häljarp. Han undrar om Byaföreningen kan stå som 

sammankallande till ett allmänt möte där han informerar om Möllan. 

 

§  6. Avgångna skrivelser 

 Inga skickade skrivelser 

 

 

§  7. Rapporter 

a. Ordföranden  

Möte med Torkild Strandberg den 22 augusti. Följande punkter 

diskuterades: 



Genomfartstrafiken Landskronavägen/Barsebäcksvägen  

Svar: Kommunen och Trafikverket undersöker möjligheten till att sätta 

upp farthinder. Det finns nu även en plan på att göra en ombyggnad av 

korsningen Landskronavägen/Barsebäcksvägen under 2018-2019. 

 

Skateboardramper 

Svar: Fritidsförvaltningen har varit i kontakt med en lärare på 

Sandåkerskolan, han tyckte att det inte var något bra förslag. 

Man vill nu göra en undersökning på intresset av en sådan i Häljarp. 

 

Boulebanor 

Svar: PRO förordar att banorna placeras vid nya förskolan/HIFs nya 

klubblokal för där finns det tillgång till toaletter. 

Lekplats, Saxtorpsskogen:    

Svar: Miljöförvaltningen håller på att utreda frågan. 

 

Ny lekplats i Saxtorpsskogen. 

Svar: Ingen information just nu. Miljöförvaltningen håller på att 

undersöka saken. 

 

Utegym vid slingan 

Svar; Utrustningen är beställd och skall vara på plats före årsskiftet. 

 

Ny återvinningsstation 

Svar: Placering under utredning. Eventuellt kommer befintlig åter-

vinningsstation att flyttas längre österut.  

De nya soptunnorna som är ute på prov kommer inte att ersätta någon av 

de som finns sedan tidigare. 
 

Kameraövervakning på bil- och cykelparkering vid stationen i Häljarp. 

Svar: En utredning av möjligheten för övervakning vid stationen pågår 

tillsammans med Banverket. 

 

Skånetrafiken, Gröna bussar till Häljarp. 

Svar; Blir antagligen inget av. Man utreder andra eventuella alternativ. 

 

Fotbollsplanerna i Häljarp. 

Svar: Det är Fritidsförvaltningen i Landskronas om hanterar vem och 

vilka som får utnyttja tiderna på idrottsplatsen. 

 

Göran har ett nytt möte med Torkild, planerat till den 20 november. 

 

b.  Kassören 

Kassören informerade om föreningens ekonomi. Vi har fått faktura på 

avgift för Swish på 124 kronor, samt en faktura på 270 för domänen till 

Hemsidan. Det finns 34500 kronor i kassan. Redovisningen godkändes 

och lades till handlingarna. 

 

c.  Övrigt 

Förekom inget.  

 

§   8. Aktiviteter under 2018. 

Valborgsfirandet måste vi försöka att genomföra, då årets firande blev 

väldigt uppskattat av många i byarna. Vi får fundera på hur vi ska få 



ekonomin att gå ihop för arrangemanget, eftersom vi inte har fått in så 

många medlemsavgifter i år. Är det möjligt att hyra in ett större tält för 

att få plats med servering under tak. 

Är det möjligt att bjuda in byns hantverkare för att delta i firandet. Vi får 

undersöka om det går att låna de små bodar som kommunen har, de 

användes till exempel på Rådhustorget vid vissa arrangemang. 

Vilka kan tänkas vilja delta i detta arrangemang? 

Vad gäller för tillstånd om att sälja starkare öl i samband med vår 

servering av korv- och hamburgare? 

Hur kan vi få till ett större arrangemang och vad säger Kommunen och 

Räddningstjänsten om detta? Flemming hanterar frågorna. 

 

Häljarpsdagen. Detta arrangemang kräver att vi får hjälp med att 

genomföra, det är ett omfattande arbete med att ställa iordning hallen för 

denna dag. Tidigare har det bara varit styrelsen som har arbetat med att 

ställa iordning och återställa hallen efter dagens slut. 

Kanske ska vi försöka att arrangera Häljarpsdagen vart annat år? 

Göran hanterar frågorna. 

 

Knatteloppet. Blev inte av i år, men vi måste få till ett lopp under nästa 

år. Charli tar in information om detta. 

 

§  9. Övriga frågor 

 Förekom inget. 

  

§ 10. Nästa möte 

Tisdagen den 28 november kl. 18.30, i Tallstugan 

   

§ 11. Avslutning 

 Ordföranden tackade och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Christian Jönsson 

 

Ordföranden    Justerare 

 

 

Göran Wramfelt   Flemming Denne 


